
  

نقش یوز به پیراهن تیم ملی فوتبال بازمی گردد؟

معاون آموزش و مشارکت های مردمی سازمان حفاظت محیط زیست ضمن 
تاکید بر اهمیت نقش ورزشکاران در فرهنگ سازی در زمینه محیط زیست از 

رایزنی برای بازگشت نقش یوز به پیراهن تیم ملی فوتبال خبر داد.
به گزارش ایسنا، برای نخستین بار تصویر یوزپلنگ آسیایی روی پیراهن تیم 
ملی در جام جهانی ۲۰۱۴ برزیل )۱۳۹۳( نقش بست و یک حرکتی محیط 
زیستی به منظور فرهنگ سازی در زمینه حفاظت از این گونه در معرض خطر 
انقراض توسط نهادهای مختلف از جمله سازمان حفاظت محیط زیست، وزارت 
ورزش و فدراسیون فوتبال شکل گرفت، اقدامی که به گفته کارشناسان محیط 
زیست در کاهش شکار و مقابله مردم محلی با این گونه کمیاب ارزشمند اثر 
مثبت داشت. تیم  ملی فوتبال ایران  با پیراهن منقش به تصویر یوزپلنگ 
آسیایی در جام ۲۰۱۸ روسیه نیز بازی کرد اما این تصویر از پیراهن این تیم در 

جام جهانی ۲۰۲۲ قطر حذف و تنها نمادی از پوست یوز روی آن باقی ماند.
نورالله مرادی در گفت و گو با ایسنا درباره احتمال بازگشت دوباره نقش 
یوزپلنگ آسیایی روی پیراهن تیم ملی فوتبال گفت: انتخاب نماد یوزپلنگ 
به عنوان گونه در حال انقراض برای تیم ملی فوتبال ایران، باعث شد تا توجه 
زیادی به این گونه نادر و زیبا شود، به گونه ای که دنیا اکنون فوتبالیست های 
تیم ملی ایران را با این نماد می شناسند و همگان از اهمیت این گونه گربه سان 

که به نوعی نماد حیات وحش ایران نیز محسوب می شود، آگاه شدند.
وی اضافه کرد: در حال حاضر به جای تصویر تنه یوز، نمادی از خال های آن  
روی لباس تیم ملی نقش بسته است اما در حال رایزنی با فدراسیون فوتبال 

برای بازگشت تصویر یوز روی لباس ملی پوشان فوتبال هستیم.   
مرادی در بخش دیگری از صحبت های خوددرباره نقش اجتماعی ورزشکاران 
در انتقال اهمیت حفظ محیط زیست به مردم و فرهنگ سازی در این زمینه 
اظهار کرد: مسئولیت اجتماعی مقوله جدیدی در حوزه محیط زیست است تا 
حدی که فیفا در جام جهانی فوتبال ۲۰۲۲، محیط زیست را در کنار موضوعات 
انسان، اجتماع، اقتصاد و حکمرانی، به عنوان یکی از پنج موضوع مسئولیت 
اجتماعی خود در نظر گرفت و برای آن تبلیغات بسیاری کرد و این موضوع 

نشان می دهد که چقدر مقوله محیط زیست در دنیا اهمیت یافته است.
وی با تاکید بر ضرورت همکاری ورزشکاران در ترویج اهمیت حفظ محیط 
زیست در جامعه اظهارکرد: ورزشکاران و مربیان بخشی از سرمایه های اجتماعی 
جامعه هستند و محبوبیت آنان باعث می شود که پیامشان اثربخشی بیشتری 
داشته باشد. مرادی با اشاره به اینکه امروزه حساسیت مردم جامعه نسبت به 
محیط زیست افزایش یافته است، گفت: برای مثال، وضعیت »پیروز« - توله 
یوز آسیایی- به یک مقوله جدی تبدیل شد و همه دنبال سرنوشت آن بودند. 
محیط زیست باید از این ظرفیت بهره  گیرد و زمینه نهادینه سازی فرهنگ محیط 

زیست را در جامعه فراهم کند.
معاون آموزش و مشارکت های مردمی سازمان حفاظت محیط زیست ادامه 
داد: به منظور نشان دادن اهمیت محیط  زیست و گونه های در خطر انقراض 
درصدد ثبت تصاویر آن ها روی لباس ورزشکاران هستیم و در این زمینه برخی 
اقدامات نمایشی در گذشته با همکاری وزارت ورزش و جوانان انجام شد و ۵۱ 
فدراسیون ورزشی همین تعداد گونه گیاهی و جانوری را به عنوان نماد مورد 
حمایت انتخاب کردند اما به صورت مستمر و دائمی برای آن تولید محتوا نشد.

وی افزود: به طور مثال نماد و نشان کانون مربیان فوتبال، عقاب طلایی 
است و این کانون بر اساس تفاهمنامه ای با سازمان حفاظت محیط زیست، 
ملزم شده تا در تمام نشست ها و جلساتشان از تصویر عقاب طلایی استفاده 
کند. مرادی در پایان گفت: پیگیری از فدراسیون های ورزشی که هریک گونه ای 
از تنوع زیستی را به عنوان نماد خود انتخاب کرده اند، در دستور کار قرار دارد 
و در صدد هستیم تا با ارزیابی عملکرد و برنامه ریزی برای فدراسیون ها در 

موضوع نمادهای انتخابی، اقدامات مناسبی در این زمینه صورت پذیرد.

آموزش صفر تا صد فرزندپروری به مادران ایرانی
بنیاد ۱۵ خرداد ستاد اجرایی فرمان امام در ادامه اجرای کارویژه های پنج گانه 

جمعیتی خود اقدام به انتشار کتاب آموزشی برای مادران ایرانی کرده است.
با حضور معاونین ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره(، مدیرعامل و اعضای 

هیات مدیره بنیاد ۱۵ خرداد از کتاب »روزنگار لبخند مادری« رونمایی شد.
مدیر روابط عمومی و امور فرهنگی بنیاد ۱۵ خرداد در این مراسم تاکید کرد: 
با عنایت به ماموریت بنیاد ۱۵ خرداد ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( 
در حوزه جمعیت و خانواده و همچنین ضرورت تولید محصولات فرهنگی و 
آموزشی در این حوزه، نسبت به نگارش، تدوین و انتشار کتاب »روزنگار لبخند 
مادری« اقدام شده است تا به عنوان یک مرجع کاربردی در حیطه دانش افزایی 

و مراقبت از مادر و نوزاد یاری رسان مادران ایران اسلامی باشد.
نظارت  با  مادری«  لبخند  کتاب »روزنگار  کرد:  رهام رضائیان خاطرنشان 
مراکز معتبر در تولید آثار این حوزه تدوین و تلاش شده است با آموزه های 
سبک زندگی اسلامی_ ایرانی همخوانی مناسبی داشته باشد. رضائیان درباره 
محتوای کتاب نیز توضیح داد: »روزنگار لبخند مادری« از مرحله پیش از 
بارداری مادران راهنمای آن ها خواهد بود و در طی این مسیر تا زمان تولد 
نوزاد، دستورالعمل های جامع پزشکی، روان شناسی، تغذیه و سایر موارد را در 
اختیار مخاطب قرار می دهد. به گفته مدیر روابط عمومی بنیاد ۱۵ خرداد، این 
کتاب به عنوان یکی از اقلام موجود در بسته های »لبخند مادری« نیز تقدیم 
مادران ایرانی می شود. رضائیان با تاکید بر حمایت از تولید محصولات فرهنگی 
در حوزه جمعیت و خانواده اظهار کرد: بنیاد ۱۵ خرداد تا به امروز محصولات 
رسانه ای و فرهنگی متعدد و متنوعی را در قالب های مختلف مانند فیلم کوتاه، 
نماهنگ، سرود و کلیپ با هدف تشویق به فرزندآوری، تحقق جوانی جمعیت 

و تکریم خانواده تولید کرده است.

منشأ آلودگی این روزهای تهران و کلانشهرها چیست؟

نفسیکهسختبالامیآید!

اتحادملت - گروه جامعه - ریحانه عبدالهی؛ 
عضو  شد.  قرمز  دوباره  تهران  هوای  وضعیت 
شورای شهر تهران می گوید مازوت سوزی علت 
این شرایط است ولی رییس مرکز ملی هوا این 

موضوع را رد کرد.
وضعیت هوای تهران دوباره قرمز شده و نفس 
بسیاری در کلانشهرهای مختلف از جمله تهران 
ذرات  جولان  هم  باز  است،  درآمده  شماره  به 
معلق در هوای پایتخت که کسی آن را گردن 

نمی گیرد را شاهد هستیم.
مهمان  که  است  سال  چندین  هوا  آلودگی 
شده  کشور  شهرهای  از  بسیاری  ناخوانده 
و سالانه مرگ و میر زیادی را به همراه دارد. 
موتورسیکلت های  استاندارد،  غیر  خودروهای 
و  بنزین  آلاینده،  کارخانه های  خارج،  رده  از 
دست  به  دست  و…  فسیلی  سوخت های 
اینورژن یا وارونگی هوا در فصل پاییز داده است 
تا آلودگی هوا در ایران سومین علت مرگ و میر 

باشد.
مسؤولان وزارت بهداشت هر سال آمار ۲۰ هزار 
مرگ منتسب به آلودگی هوا را تکرار می کنند. ۲۰ 
هزار نفر یک عدد نیست. اسم و هویت است هر 

کدام یک شهروند و عضو یک خانواده اند. پدر، 
مادر، پسر یا دختر کسی است.

به گفته بسیاری از کارشناسان خسارت های 
آلودگی هوا در دنیا فقط به علت از کارافتادگی 
افراد از ۱۴۴ میلیارد دلار فراتر رفته و در ایران 
سالانه حدود ۸.۲ میلیارد دلار به کشور خسارت 
بخش  در  آن  دلار  میلیون   ۸۰۰ که  می زند 
بهداشت و درمان است. ۱۲.۶ درصد مرگ های 
زودرس در ایران به علت آلودگی هواست که 
رخ  تهران  مثل  کلانشهر   ۲۷ در  آن  بیشتر 

می دهد.
تهران در سال جاری تهران از ابتدای سال ۹ 
روز هوای پاک، ۱۷۹ روز هوای قابل قبول، ۶۱ 
روز هوای ناسالم برای گروه های حساس جامعه 
داشته  افراد  همه  برای  ناسالم  هوای  روز   ۷ و 

است.
قانون هوای پاک سال ها است تصویب شده 
ولی اجرای آن هیچ وقت به صورت کامل اجرا 
نشده است. برخی آن را در اولویت نمی دانند و 

برخی می گویند بودجه کفایت نمی کند.
تهران  شهر  شورای  عضو  نجفی،  سوده 
دلایل  از  یکی  که  بدانند  می گوید؛ شهروندان 

آلودگی هوای شهر تهران در ۶ ماه دوم سال 
مازوت سوزی و موارد اینگونه است، موضوعی 
که بارها توسط مسئولان مربوطه تکذیب شده و 

مورد تأیید قرار نگرفته است.
علی سلاجقه، رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیست هفته گذشته در مورد آلودگی هوا گفت: 
ما هم از آلودگی هوا خسته شده ایم و رویمان 

نمی شود در موردش با مردم صحبت کنیم.
وی افزود: فرزندان و خانواده ما هم در همین 
شهر زندگی می کنند. تخصیص نیافتنِ اعتبارات 
هوای  قانون  احکام  نشدن  اجرا  علت  کافی 
را مکلف کنیم که  باید دستگاه ها  پاک است. 
اتفاق های خوبی برای کنترل آلودگی هوا بیفتد 
و کاری در عمل انجام شود و این قدر برای مردم 

کلمات تکراری نگوییم.
داریوش گل علی زاده رئیس مرکز ملی هوا و 
تغییر اقلیم سازمان حفاظت محیط زیست در 
گفت وگو با خبرنگار مهر درباره موضوع آلودگی 
هوا اظهار داشت: متأسفانه خانم سوده نجفی 
روزی  به  اطلاعات  تهران  شهر  شورای  عضو 
در مورد قضیه موضوع مازوت سوزی نداشته 

است.

نیروگاه ها مازوت سوزی ندارند
وی افزود: مشکل آلودگی هوا مانند سال های 
گذشته منابع متحرک و ساکن است نیروگاه ها 
تعداد  به  سالانه  ولی  ندارند  سوزی  مازوت 
سن  و  می شود  افزوده  فرسوده  خودروهای 
یافته  افزایش  هم  قبلی  فرسوده  خودروهای 

است.
وضعیت سوخت متناسب با یورو ۴ و یورو ۵ 

است
گل علیزاده ادامه داد همچنین فقط طی سال 
گذشته یک میلیون خودروی نوشماره به وسایل 
نقلیه کشور افزوده شده ولی فقط ۲۰ هزار و ۸۰۰ 

خودروی فرسوده از رده خارج شده است.
وی با اشاره به اینکه در کلان شهرها وضعیت 
است   ۵ یورو  و   ۴ یورو  با  متناسب  سوخت 
گفت: وقتی وارونگی دما ایجاد شود آلاینده های 
حداقلی هم به دلیل اینکه امکان تخلیه هوای 

آلوده وجود ندارد انباشت می شود.
تحریم ها باعث شده نتوانیم زیرساخت ها را به 

روز کنیم
رئیس مرکز ملی هوا و تغییر اقلیم سازمان 
حفاظت محیط زیست با اشاره به اینکه راهکار 
برون رفت از معضل آلودگی هوا اجرای کامل 
متأسفانه  گفت:  است،  پاک  هوای  قانون 
گذشته  دهه  دو  قانونی طی  مفاد  از  بسیاری 
اجرا نشده است. توسعه حمل و نقل عمومی 
از  اصلاح مصرف سوخت  و  مدیریت سوخت 
جمله مسائلی است که باید مورد توجه قرار گیرد 
متأسفانه تحریم ها باعث شده که فناوری در 
زمینه مقابله با آلودگی هوا به روز رسانی نشود و 

وضعیت خودروها و نیروگاه ها بهبود یابد.
وی بیان داشت: توسعه ناوگان حمل و نقل 
عمومی، توسعه نیروگاه های تجدید پذیر خارج 
راهکار  سه  فرسوده  خودروهای  خروج  کردن، 

بهبود وضعیت هوا خواهد بود.
حالا چند روزی است که هوای تهران دوباره 
آلوده شده، وضعیت بین نارنجی و قرمز رفت 
و برگشتی است. سازمان هواشناسی هم اعلام 
کرده وضعیت حداقل تا ۴ روز آینده به دلیل 
مقطع  در  مدارس  داد،  ادامه  جو  پایداری 
دبستان در تهران و برخی شهرهای دیگر مانند 
دوباره  و  شده  تعطیل  امروز  برای  اصفهان 
راهکارهای مقطعی در پیش گرفته شده است. 
ذرات معلق ریه مردم را نشانه گرفته و باید دید 
آیا مسئولان راهکار مؤثری در این راستا انجام 
می دهند یا همچنان باید منتظر باد و باران ماند 

تا شاید وضعیت بهتر شود.

ماجرای فروش دارو از طریق پلتفرم های اینترنتی، با اما و اگرهایی 
از سوی منتقدان این شیوه عرضه دارو همراه است که اگر حل شود؛ 
قطعا با اطمینان خاطر بیشتری می توان به فروش اینترنتی دارو نگاه 

کرد.
محسوب  استراتژیک  کالای  یک  دارو  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
می شود، به طوری که آسیب های حوزه دارو می تواند تبعات ناگواری 
به دنبال داشته باشد و حتی امنیت یک جامعه را تحت تأثیر قرار 
دهد. از همین رو، نباید نگاه کالامحور به دارو داشت و آن را هم سطح 

کالاهای سوپرمارکتی تلقی کرد.
محمود فاضل رئیس شورای عالی نظام پزشکی، در پنل تخصصی 
بررسی پلتفرم های اینترنتی فروش دارو، با عنوان این مطلب که در 
حوزه سلامت مهم ترین اصل مسائل انسانی است، گفت: رویکرد 
سازمان نظام پزشکی همگامی با تکنولوژی جهانی است، ولی در این 
مسیر ۳ گانه ای باید رعایت شود. اول رفع موانع قانونی است، هم 
اکنون قانون تجارت الکترونیک دارو را از ورود به پلتفرم صراحتأ منع 
کرده و دیگر قوانین مرتبط نیز بندوبست هایی بر آن نهاده اند، در 
حالی که شیوه فعلی پلتفرم ها این قوانین را نادیده گرفته است. دوم 
نگرانی از به خطر افتادن سلامت مردم و ایمنی بیماراست. افزایش 
کیفیت و ارتقای خدمات و مراقبت از سلامت و نیز ایمنی در فرآیند 
دارودهی از تولید تا مصرف کننده از اصول پذیرفته شده جهانی است.

وی، ارتباط بیمار با داروساز را بسیار جدی برشمرد و بر جایگاه رفیع 
موضوعات انسانی و نقش ارتباط کلامی، علمی و عاطفی تأکید کرد.

فاضل، حذف داروساز در این فرآیند را به عنوان فروپاشی یکی از 
ارکان مهم نظام سلامت هشدار داد و بر رفع نگرانی های جدی نظام 

سلامت در تدوین قواعد اجرایی و نظارتی دقیق تأکید کرد.
در همین حال، جمشید سلام زاده معاون غذا و داروی دانشگاه 
علوم پزشکی شهید بهشتی، با عنوان این مطلب که پلتفرم ها باعث 

هرج و مرج دارویی شده اند، گفت: توجه به توزیع اینترنتی دارو بسیار 
مهم است و ناگزیریم به این سمت حرکت کنیم اما این حرکت باید بر 

بستر قانون اتفاق بیافتد.
وی افزود: شفافیت، توجه به نقش داروساز و نظارت؛ سه اصل 
لازم برای ایجاد پلتفرم های قانونی فروش دارو هستند که باید مدنظر 

قرار گیرند.
سلام زاده گفت: پلتفرم های موجود ما هیچ یک از سه اصل لازم را 
ندارند. آنچه در حال حاضر در این پلتفرم ها با آن مواجه هستیم، هرج 

و مرج دارویی است.
در همین حال، سید علی فاطمی نایب رئیس سابق انجمن داروسازان 
ایران، با عنوان این مطلب که پلتفرم ها برای فروش اینترنتی دارو به 
دولت فشار می آورند، افزود: هیچ داروخانه ای امروز پیگیر آزادسازی 

فروش اینترنتی دارو نیست.
وی گفت: به نظر می رسد پلتفرم های فروش مجازی کالا در پی 

حذف داروخانه ها هستند.
فاطمی افزود: پلتفرم ها در حوزه بازار دارو تهدیدهای زیادی را به 
وجود می آورند. شنیده شده پلتفرم ها حتی اقلامی مثل ترامادول را نیز 

بدون ضابطه ارسال می کنند و این موضوع بسیار نگران کننده است.
الهی دکترای حرفه ای داروسازی،  از سوی دیگر، محمدباقر آیت 
با عنوان این مطلب که بعد از سه سال تازه به فکر قانونمند کردن 
پلتفرم های فروش دارو افتاده ایم، گفت: ایده فروش اینترنتی دارو قابل 
پیش بینی بود ولی فعالان صنف دارو آن را به شکل مناسب پیگیری 

نکردند.
وی افزود: امروز سه سال است که پلتفرم های فروش دارو در حال 

کار هستند و ما امروز به فکر قانونمند کردن آن افتاده ایم.
آیت الهی ادامه داد: صنف باید زودتر به این موضوع که مربوط به 
صنف است فکر می کرد و بسترهای درست و قانونی را ایجاد می کرد. 

باید دغدغه های داروسازان را داشته باشد و در هر شرایط،  صنف 
امکان حضور آنها را در عرصه دارو توسعه دهد.

در همین حال، بهمن صبور نایب رئیس انجمن داروسازان تهران 
دارو  فروش  پلتفرم های  ایجاد  برای  قانونی  زیرساخت های  گفت: 

بایستی در نظر گرفته شود.
وی با عنوان این مطلب که فروش دارو را نمی توان تنها بر مبنای 
تجارت و سودآوری تعریف کرد، افزود: تشکیل چنین پلتفرم هایی باید 

شفاف و با امکان نظارت مطلوب باشد.
صبور گفت: اگر می خواهیم چنین کاری را در حوزه دارو انجام دهیم، 
باید اول آن را در مورد کالاهای مجاز این حوزه در مدت مشخص و 
به صورت پایلوت انجام دهیم و در صورت رضایت، آن را به شکل 

دسته بندی شده و در چارچوب قانونی تدوین کنیم.

اخبار

بر اساس بررسی هایی که 
سازمان حفاظت محیط زیست 
انجام گرفته نه تنها در تهران 
بلکه در اصفهان، اراک و کرج 
هم مازوت سوزی توسط 
نیروگاه ها نداشته ایم

رویکرد سازمان نظام پزشکی
واکنشداروسازانبهفروشاینترنتیدارو
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وزیر آموزش و پرورش:
اعتراض های رتبه بندی معلمان بررسی شد

وزیر آموزش و پرورش گفت: مرحله نخست 
رتبه بندی معلمان در آخرین مراحل خود است و 

همه اعتراض ها بررسی شده است.
به گزارش خبرنگار گروه جامعه ایرنا، رضامراد 
صحرایی روز شنبه در حاشیه آیین »هر مدرسه 
یک نهالستان« در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
پیگیر پاداش پایان خدمت بازنشستگان هستیم 
است  داده   قول  بودجه  و  برنامه  سازمان  و 

مشکلات را به زودی حل کند.
منابع  سازمان  رییس  پیشنهاد  درباره  وی 

طبیعی و آبخیزداری کشور مبنی بر درج پیام درباره درختکاری در صفحه آخر کتاب های درسی 
توضیح داد: تقریبا در سال ۱۵۵ میلیون جلد کتاب برای دانش آموزان چاپ می کنیم و درج پیام 
درختکاری صفحه خالی پشت جلد کتاب درسی، قابل بررسی است و حتما این موضوع را به رئیس 

سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی منتقل می کنم.
به گزارش ایرنا، عباسعلی نوبخت رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور امروز در مراسم 
»هر مدرسه یک نهالستان« اظهار داشت: در سال میلیون ها کتب درسی برای دانش آموزان چاپ 
می شود که یک صفحه آن در آخر کتاب خالی است و تقاضا داریم آن یک صفحه را برای انتشار 

مباحث آموزشی محیط زیست اختصاص دهند.

 نماینده مردم تهران در مجلس:
نرخ گذاری تاکسی های اینترنتی به مدیریت شهری واگذار شود

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی 
نرخ گذاری  باسپردن  مجلس  در  ما  گفت: 
تاکسی های اینترنتی به مدیریت شهری کاملاً 

موافقیم.
به گزارش ایلنا، اقبال شاکری، عضو کمیسیون 
خصوص  در  اسلامی،  شورای  مجلس  عمران 
به  اینترنتی  تاکسی های  نرخ گذاری  سپردن 
به  نسبت  مجلس  در  ما  کرد:  اظهار  شوراها، 
شهری  مدیریت  در  تاکسی ها  این  نرخ گذاری 
اینکه می گویند  ادامه داد:  موافقیم. وی  کاملاً 
تاکسی های اینترنتی مجوز رادیویی می گیرند و نیازی به ورود مدیریت شهری ندارد، اظهار نظر 
درستی نیست و ما با آن موافق نیستیم؛ لذا برای ساماندهی وضعیت، نظارت بر این تاکسی ها حتماً 

باید ذیل مدیریت شهری قرار بگیرد و نرخ گذاری آن باید توسط شورای شهر انجام شود.
به گزارش شهر، شاکری با تأکید بر حمایت مجلس از این اقدام، یادآور شد: واگذاری نرخ گذاری 
تاکسی های اینترنتی به شوراها، نیازی به قانون مجلس ندارد و مصوبه هیئت دولت و هیئت وزیران 

در این خصوص کفایت می کند.
عضو کمیسیون عمران شورای شهر تهران همچنین در پایان تصریح کرد: شورای عالی ترافیک 

مرجع بسیار خوبی است که می تواند موضوع نرخ گذاری تاکسی های اینترنتی را حل وفصل کند.

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی و فوق العاده انجمن 
صنفی کارگری رانندگان حمل و نقل کالای شهرستان خفر 

بدینوسیله از کلیه اعضای انجمن صنفی کارگری رانندگان حمل 
و نقل کالای شهرستان خفر دعوت به عمل می آید در جلسه 
مجمع عمومی عادی و فوق العاده که راس ساعت ۰۹:۰۰ صبح 
 - فارس  استان  آدرس  به   ۱۴۰۲/۰۹/۲۹ مورخ  چهارشنبه  روز 
شهرستان خفر -  شهر باب انار - سالن شهیدان بارورز برگزار 

می گردد حضور بهم رسانند .
دستور جلسه مجمع فوق العاده : 

۱- تغییر ماده اساسنامه
دستور جلسه مجمع عمومی عادی:
۱- گزارش هیئت مدیره و بازرسین 

۲- انتخاب اعضای اصلی و علی البدل هیئت مدیره و بازرسین


